

At ANDA Present Group, we manufacture, import and label promotional gifts. More than 600 colleagues of ours work every day to ensure the success of our distributor partners found across all of Europe.

We offer one of the widest range of promotional products on the European market and use the latest printing technologies to ensure that our partners and their customers receive the best possible service. Our Headquarters are located in Budapest, Hungary, and our printing and logistics processes are carried out by two of our facilities in Hungary. In the spirit of mutual trust, innovation and sustainability, we strive to create outstanding and environmentally friendly promotional gifts that are perfectly tailored to the needs of customers.



ANDA PRESENT GROUP



French-speaking Sales Representative

Job Summary:

We are recruiting a French-speaking Sales Representative to join our Front Office Team. Your job will be to maintain and cultivate existing business relationships and to find new distributors.

Your tasks will be:

- Developing sales of ANDA Present Group at the French market
- Negotiating terms of cooperation
- Maintaining good relationship with current clients and supporting them
- Analysing the market, customers, and competitors
- Participating in fairs and road shows
- Taking part in the business strategy process

What we expect from you:

- 2-3 years of experience in B2B Sales, ideally in promotional products industry
- Excellent communication and strong negotiation skills
- Driving license and willingness to travel
- Fluency in French and communicative English-speaking skills
- Independency and result-driven mentality

What we offer:

- A flexible and varied working schedule
- Personal development opportunities
- A passionate and supporting team
- Wage and benefits based on negotiation, depending on experience

Application with CV: m.vladimir@andapresent.com

Chez ANDA Present Group, nous fabriquons, importons et marquons des cadeaux promotionnels. Plus de 600 employés travaillent chaque jour pour assurer le succès de nos partenaires distributeurs présents dans toute l'Europe.

Nous offrons l'une des plus larges gammes de produits promotionnels sur le marché européen et utilisons les dernières technologies d'impression pour garantir à nos partenaires et à leurs clients le meilleur service possible. Notre siège social est situé à Budapest, en Hongrie, et nos processus d'impression et de logistique sont réalisés par deux de nos sites en Hongrie. Dans un esprit de confiance mutuelle, d'innovation et de durabilité, nous nous efforçons de créer des cadeaux promotionnels exceptionnels et respectueux de l'environnement, parfaitement adaptés aux besoins des clients.



ANDA PRESENT GROUP



Responsable des Ventes pour le marché français

Résumé du poste:

Nous recrutons un(e) représentant(e) commercial(e) francophone pour rejoindre notre équipe Front Office. Votre mission consistera à entretenir et cultiver les relations d'affaires existantes et à trouver de nouveaux distributeurs.

Vos tâches seront les suivantes:

- Développer les ventes d'ANDA Present Group sur le marché français
- Négocier les conditions de coopération
- Maintenir de bonnes relations avec les clients actuels et les soutenir
- Analyser le marché, les clients et les concurrents
- Participer à des foires et roadshows
- Participer au processus de stratégie commerciale

Ce que nous attendons de vous:

- 2 à 3 ans d'expérience dans la vente B2B, idéalement dans l'industrie des produits promotionnels
- Excellentes aptitudes à la communication et à la négociation
- Permis de conduire et volonté de voyager
- Maîtrise du français et aptitude à communiquer en anglais
- Indépendance et mentalité axée sur les résultats

Ce que nous offrons:

- Un horaire de travail flexible et varié
- Des opportunités de développement personnel
- Une équipe passionnée et solidaire
- Salaire et avantages négociés en fonction de l'expérience

Candidature accompagnée d'un CV : m.vladimir@andapresent.com